
Change Notice
Contact No. 391

SK Series

SK Series Keylocks  
with Low Security and CSA  

Approval will be Discontinued

Type of Change:
Engineering
Product

Part Number
Appearance

Notes
Standard low security keylocks without CSA approval, including custom products, will continue to be available.
Contact information is below if more details are needed.

NKK Switches is discontinuing the low security SK Series Keylocks with CSA  
approval. This discontinuation applies to both standard and custom switches 
with the CSA approval. NKK recommends low security SK Series Keylocks  
with C-UL recognition as alternates for the discontinued devices.
Effected standard and alternate part numbers are listed on the following table.

2022/08/26  Engineering Department

Effected Standard Part Numbers and Alternates

Discontinued Part Numbers (with CSA Approval) Alternate Part Numbers (with C-UL Recognition)

SK12AAW01/C SK12AAW01/CUL

SK12BAW01/C SK12BAW01/CUL

SK13DAW01/C SK13DAW01/CUL

SK13EAW01/C SK13EAW01/CUL

Discontinuation of Low Security SK Keylocks
with CSA Approval

Effective Dates
Orders for low security SK Series Keylocks with CSA approval will be accepted through February 28, 2023. The end of 
sales date is August 31, 2023.
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更改类型 ：
□  设计	 □  零件编号
□  产品	 □  外观

SK低安全性带CSA认证钥匙开关的停产通知

编号 391
SK系列更改通知

2022年8月26日发行          　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　

https://www.nkkswitches.com.cn E-mail: info@nkkswitches.com.cn
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恩楷楷（上海）开关有限公司

NKK 将要停产SK低安全性带CSA认证钥匙开关。此次停产的型号包含标准型号和定制型号。

NKK推荐具有C-UL认证的低安全性SK钥匙开关作为停产型号的替代品。

下表列出了受影响的标准型号和替代型号。

即将停产的SK低安全性带
CSA认证钥匙开关

停产零件编号（经CSA批准） 替代部件号（具有C-UL认证）

受影响的标准零件号和替代品

备注:
SK低安全性不带CSA认证钥匙开关(包括定制型号)将继续提供。
如果需要更多详细信息,请按下记信息联系。

适用日期
SK低安全性带CSA认证钥匙开关的订单截止日期 2023年2月28日。 
供货截止日期为 2023年8月31日。


